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Vragen van het leden Özdil en Özütok (beiden GroenLinks) aan de Ministers 
van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap en van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over de afhandeling van de zaak Artez (ingezonden 
7 november 2017). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Hogeschool Artez kan het topsalaris-
dossier sluiten»?1 

Vraag 2
Kunt u een indicatie geven van de kosten aan publieke middelen die met deze 
zaak gemoeid zijn geweest? Onderschrijft u dat die kosten een veelvoud 
bedragen van het geld dat hogeschool Artez uiteindelijk heeft teruggekregen? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Welke lessen kunt u trekken uit de zaak Artez? Kunt u aangeven of en hoe 
dergelijke processen in de toekomst soepeler en goedkoper kunnen verlopen? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Gaat u deze zaak nog nader en uitgebreider evalueren? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Spelen er op dit moment andere zaken binnen het onderwijs, waarbij een 
terugvordering op basis van de WNT een rol speelt? Zo ja, gaat u deze (ook) 
evalueren en bent u bereid de Kamer hierover te informeren?

1 https://www.aob.nl/nieuws/hogeschool-artez-kan-het-topsalaris-dossier-sluiten/
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